

Title (en)
A COMBINATION IMPLEMENT FOR DRESSING A GAME CARCASS.

Title (de)
KOMBIWERKZEUG ZUM ZERLEGEN VON WILD.

Title (fr)
OUTIL COMBINE POUR DEPECER LE GIBIER.

Publication
EP 0266390 A1 19880511 (EN)

Application
EP 87902805 A 19870331

Priority
SE 8601683 A 19860415

Abstract (en)
[origin: WO8706102A1] In hunting, an implement is required, when a carcass is to be dressed, for splitting the hide of the carcass, flaying the carcass, splitting the belly of the carcass and removing the offal. The present invention relates to an implement of this type and is provided with a plurality of knives (2 and 10) which are retractable in the shaft (1) of the implement. In the protracted position, the first knife (2) is designed for belly-splitting and flaying and for removal of offal. The second knife (10) is designed for hide splitting alone.

Abstract (fr)
Il est nécessaire d'utiliser un outil, lorsque l'on chasse, pour découper ou dépecer une carcasse de gibier, séparer la peau de la carcasse, écorcher la carcasse, découper le ventre et enlever tout ce qui constitue les abats. La présente invention concerne un outil de ce type pourvu de plusieurs lames (2 et 10) que l'on peut replier dans le manche (1) de l'outil. En position sortie, la première lame (2) est destinée à découper le ventre, à écorcher et à enlever les entrailles. La seconde lame (10) est destinée uniquement à séparer la peau.

IPC 1-7
A22B 5/00; B26B 1/00

IPC 8 full level
A22B 5/00 (2006.01); **A22B 5/16** (2006.01); **B26B 1/00** (2006.01); **B26B 5/00** (2006.01)

CPC (source: EP)
A22B 5/0023 (2013.01); **A22B 5/168** (2013.01); **B26B 1/00** (2013.01); **B26B 5/00** (2013.01)

Citation (search report)
See references of WO 8706102A1

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)
WO 8706102 A1 19871022; AU 7301087 A 19871109; EP 0266390 A1 19880511; SE 457138 B 19881205; SE 8601683 D0 19860415; SE 8601683 L 19871016

DOCDB simple family (application)
SE 8700162 W 19870331; AU 7301087 A 19870331; EP 87902805 A 19870331; SE 8601683 A 19860415